

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, MAY 23, 1984

(11)

[Text]

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* at 3:30 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Coates, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Coates, Comtois, Cook, Duquet, Ellis, Isabelle, Roy, Turner.

Alternates present: Messrs. Dawson, Halliday, Lambert, Savard.

Other Member present: Mr. Parker.

Witnesses: From the House of Commons: MGen M.G. Cloutier, Sergeant-at-Arms; Mr. A. Silverman, the Administrator.

Pursuant to the authority conferred on the Committee by Standing Order 69(14), the Committee proceeded to consider business of the Committee.

At 5:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MAY 30, 1984

(12)

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* at 3:34 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Coates, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Coates, Comtois, Cook, Daudlin, Duquet, Ellis, Isabelle, Lewycky, Roy, Turner.

Alternates present: Messrs. Halliday, Lambert, Savard.

Witnesses: From the House of Commons: MGen M.G. Cloutier, Sergeant-at-Arms; Mr. A. Silverman, the Administrator.

Pursuant to the authority conferred on the Committee by Standing Order 69(14), the Committee proceeded to consider business of the Committee.

At 5:44 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, JUNE 6, 1984

(13)

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* at 3:40 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Coates, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Coates, Comtois, Cook, Daudlin, Duquet, Ellis, Isabelle, Lewycky, Roy.

Alternates present: Messrs. Dawson, Lambert, Savard.

Other Member present: Mr. Corbin.

Appearing: The Honourable Lloyd Francis, The Speaker of the House of Commons.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 23 MAI 1984

(11)

[Traduction]

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit à huis clos, ce jour à 15 h 30, sous la présidence de M. Coates (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Coates, Comtois, Cook, Duquet, Ellis, Isabelle, Roy, Turner.

Substituts présents: MM. Dawson, Halliday, Lambert, Savard.

Autre député présent: M. Parker.

Témoins: De la Chambre des communes: Mgén M.-G. Cloutier, sergent d'armes; M. A. Silverman, l'administrateur.

Conformément à l'autorité que lui confèrent les dispositions de l'article 69(14) du Règlement, le Comité procède à l'étude de ses travaux.

A 17 h 30, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 30 MAI 1984

(12)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit à huis clos, ce jour à 15 h 34, sous la présidence de M. Coates (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Coates, Comtois, Cook, Daudlin, Duquet, Ellis, Isabelle, Lewycky, Roy, Turner.

Substituts présents: MM. Halliday, Lambert, Savard.

Témoins: De la Chambre des communes: Mgén M.-G. Cloutier, sergent d'armes; M. A. Silverman, l'administrateur.

Conformément à l'autorité que lui confèrent les dispositions de l'article 69(14) du Règlement, le Comité procède à l'étude de ses travaux.

A 17 h 44, le Comité suspend les travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 6 JUIN 1984

(13)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit à huis clos, ce jour à 15 h 40, sous la présidence de M. Coates (*président*).

Membres du Comité présents: MM. Coates, Comtois, Cook, Daudlin, Duquet, Ellis, Isabelle, Lewycky, Roy.

Substituts présents: MM. Dawson, Lambert, Savard.

Autre député présent: M. Corbin.

Comparait: L'honorable Lloyd Francis, Président de la Chambre des communes.